
PROTOKÓŁ NR 36/16

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów,

które odbyło się 28 listopada 2016 roku.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 17:00 a zakończyło o 18:30.

Uczestniczyli w nim

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – przewodniczący komisji,

2. Anna Klepacz

3. Krystyna Konieczna

4. Krzysztof Gorczyca

5. Paweł Ciszewski

6. Ewa Pędziwiatr

Nieobecni usprawiedliwieni: Zofia Ujma, Paweł Pituch, Sławomir Jakóbowski

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków Komisji:

1. Mariusz Kubiak

2. Agata Młodawska

3. Andrzej Machnica

4. Bożena Wiśniewska

5. Agnieszka Kryszkowska

6. Beata Espenschied

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.

2. Omówienie wniosku  o  zatwierdzenie  taryf  dla  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  zbiorowe

odprowadzanie ścieków.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad. 1 Otwarcie posiedzenia.

Ad. 2  Przewodniczący komisji  oddał  głos Pani  burmistrz,  Bożenie  Wiśniewskiej.  Pani  Burmistrz

omówiła wniosek taryf złożony przez KSWiK. Zaproponowano wzrost na wodzie i na ściekach w kwocie 3.91.

Po weryfikacji wniosku i negocjacjach ze Spółką KSWiK żądaną kwotą udało się obniżyć do kwoty 2,43 tj.

podwyżka cen za dostarczenie wody o 0,66 gr., co daje kwotę 8,36 (obecnie 7,70), natomiast podwyżka ceny

za odprowadzanie ścieków wyniosła 1,77, co daje 18,18 za 1 m³ (obecnie 16,41). Członkowie komisji zwrócili

uwagę  na wysokie  koszty  funkcjonowania Spółki.  Radna Anna Klepacz  zaproponowała aby  zgłosić  nowe

taryfy do UOKiK. Radny Krzysztof Gorczyca pytał o zasadność budowy baraku za blisko 500 000 zł, który

znajduje  się  w  Szklarskiej  Porębie.  Pani  Burmistrz  stwierdziła,  że  w/w  inwestycja  nie  weszła  w  taryfę

przygotowaną dla Kowar i jest wyłącznie kosztem Szklarskiej Poręby.

Członkowie  komisji  uznali  za  bezzasadne  podjęcie  uchwały  w  temacie  przyjęcia  taryf  za  zbiorowe

zaopatrzenie  w  wodę  i  zbiorowe  odprowadzanie  ścieków  ze  względu  na  brak  błędów  formalnych  w



przedstawionym wniosku, pozytywną opinię Pani Burmistrz, jak i rozliczeniem dopłat do taryf od stycznia do

stycznia (cały rok budżetowy).

Radni zwrócili również uwagę na brak przełączenia kanalizacji deszczowej z kanalizacji ogólnospławnej a co

zapewniał przedstawiciel Spółki KSWiK na jednym ze spotkań.

Do protokołu została dołączona korespondencja między Urzędem Miejskim a Spółką KSWiK.

Wnioski Komisji:

1.  Brak wniosków

Protokołował:                                                                                                            Przewodniczący Komisji:

 Artur Wrona                                                                                                                           Artur Wrona

  


